
Anja 

From: Anja [anja.hocevar@amis.net]
Sent: 30. julij 2009 22:12
To: 'Darko Kralj'; 'Rado'; 'Aleš Švagelj'; 'Vito Rome'
Subject: 50. korespondenčna seja BK
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20.8.2009

Pozdravljeni, 
  
Sklicujem 50. korespondenčno sejo BK. 
  
Kot veste naš dosedanji delegat FAI Branko Ambrožič v letošnjem letu ni član LZS in skladno s statutom 
LZS te funkcije v letošnjem letu ne more opravljati. 
Navkljub pozivom naj uredi svoj status v zvezi, tega ni storil. 
  
Balonarsko društvo Uranos je podalo predlog za novo delegatko FAI za katero predlaga članico kluba in 
LZS Gabrielo Slavec. Predlog je bil podan skladno s sklepom 48. seje balonarske komisije. 
  
Navkljub sklepu 48. seje BK, ki je določal, da naj klubi predloge oblikujejo do naslednje redne seje, sem 
se zaradi dejstva, da je od seje minilo že kar nekaj časa (10.042009) in je bil ta predlog edini, ki je prispel 
na moj naslov, odločila, da dam predlog BD Uranos na glasovanje. 
  
Glasuje se ZA ali PROTI. 
  
Rok glasovanja je zaradi letnih dopustov podaljšan, glasuje se najkasneje do nedelje 16.08.2009. 
  
Hvala lepa in lep pozdrav, 
  
Anja Hočevar 
Predsednica BK 
  
  
  
  



Anja 

From: Aleš Švagelj [ales@abstel.si]
Sent: 6. julij 2009 7:38
To: Anja.Hocevar@sid.si; Anja
Subject: Predlog za delegatko FAI
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30.7.2009

Pozdravljeni, 

Za FAI delegatko za Slovenijo predlagam Gabrielo Slavec, članico balonarskega društva Uranos.  
Obrazložitev: 

Gabriela Slavec, Slovenka s stalnim prebivališčem v Braziliji, se že vrsto let aktivno udeležuje 
mednarodnih tekmovanj kot tekmovalec, sodnik, debriefer in vodja opazovalcev ter sodeluje na srečanjih 
CIA. 

V zadnjem letu je bila imenovana v skupino EDS, aktivno spremlja tudi razpravo o tekmovalnih pravilih. 

V letošnjem letu je bila imenovana za Event Advisor-ja za EP v Španiji. 

Zadnji dve leti ni član Brazilske letalske zveze, prav tako v zadnjih dveh letih ni aktivno tekmovala za 
Brazilijo.V naslednjem letu namerava pridobiti FAI dovoljenje v LZS in aktivno tekmovati za Slovenijo. 

Konferenc CIA se redno udeležuje, namerava se udeležiti tudi konference naslednje leto. 

Menim, da nam kljub temu, da v Sloveniji dejansko ne prebiva, lahko posreduje informacije o delovanju in 
odprtih razpravah na CIA. Prav tako se lahko s svojo prisotnostjo na konferencah CIA aktivno zastopa 
Slovenijo in interese slovenske balonarske komisije. 

Lep pozdrav, 

Aleš Švagelj 

Predsednik BD Uranos 

No virus found in this incoming message. 
Checked by AVG - www.avg.com 
Version: 8.0.237 / Virus Database: 270.13.9/2229 - Release Date: 07/10/09 07:05:00 



 
 
Zapisnik 50. korespondenčne seje Balonarske komisije 
 
 
 
Korespondenčna seja je bila sklicana 30.07.2009. Rok glasovanja je bil 16.08.2009. V 
dovoljenem času so glasovali 4 od 4 klubov z glasovalno pravico: 
 
Aleš Švagelj DB Uranos  
Radko Petrović BD Feniks 
Vito Rome AK Ljubljana 
Darko Kralj BC NE 
 
Sklicu seje je bil priložen predlog Pravilnika Balonarskega društva Uranos za delegata CIA. 
 
Predlog: Potrdi se predlog BD Uranos in za delegatko CIA imenuje Gabrielo Slavec. 
 
Gasovalo se je ZA ali PROTI potrditvi predlogu. 
 
Predlog je dobil 2 glasove ZA, 1 glas PROTIi en predstavnik klubov ni glasoval. 
 
 
Glasovanje hranim predsednica BK 
 
 
Zapisala        Predsednica BK 
Anja Hočevar        Anja Hočevar 
 
 
 
Ljubljana, 12.08.2009 
 



Anja 

From: Aleš Švagelj [ales@abstel.si]
Sent: 31. julij 2009 11:57
To: Anja
Cc: 'Darko Kralj'; 'Rado'; 'Vito Rome'
Subject: Re: 50. korespondenc(na seja BK
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20.8.2009

Pozdravljeni! 
 
Glasujem za. 
 
LP Aleš Švagelj 
 
BK Uranos 
Bevke 68a 
1358 Log pri Brezovici 
 
Anja wrote: 

Pozdravljeni, 
  
Sklicujem 50. korespondenčno sejo BK. 
  
Kot veste naš dosedanji delegat FAI Branko Ambrožič v letošnjem letu ni član LZS in 
skladno s statutom LZS te funkcije v letošnjem letu ne more opravljati. 
Navkljub pozivom naj uredi svoj status v zvezi, tega ni storil. 
  
Balonarsko društvo Uranos je podalo predlog za novo delegatko FAI za katero predlaga 
članico kluba in LZS Gabrielo Slavec. Predlog je bil podan skladno s sklepom 48. seje 
balonarske komisije. 
  
Navkljub sklepu 48. seje BK, ki je določal, da naj klubi predloge oblikujejo do naslednje 
redne seje, sem se zaradi dejstva, da je od seje minilo že kar nekaj časa (10.042009) in je 
bil ta predlog edini, ki je prispel na moj naslov, odločila, da dam predlog BD Uranos na 
glasovanje. 
  
Glasuje se ZA ali PROTI. 
  
Rok glasovanja je zaradi letnih dopustov podaljšan, glasuje se najkasneje do nedelje 
16.08.2009. 
  
Hvala lepa in lep pozdrav, 
  
Anja Hočevar 
Predsednica BK 
  
  
  
  

 
 
No virus found in this incoming message. 
Checked by AVG - www.avg.com  
Version: 8.5.392 / Virus Database: 270.13.36/2272 - Release Date: 07/30/0
 
   

No virus found in this incoming message. 
Checked by AVG - www.avg.com 
Version: 8.0.237 / Virus Database: 270.13.34/2268 - Release Date: 07/28/09 06:00:00 



Anja 

From: Darko Kralj [darko.kralj@triera.net]
Sent: 2. avgust 2009 21:29
To: 'Anja'; 'Rado'; 'Aleš Švagelj'; 'Vito Rome'
Subject: RE: 50. korespondenčna seja BK
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20.8.2009

Zdravo! 
  
Zahtevam, da se striktno spoštuje sklep 48 seje, ne pa da se zopet prikrajajo pravila, ker tako nekomu 
paše. 
  
ZATO SEM PROTI VSAKEMU GLASOVANJU!!!!!!!! 
  
Lep pozdrav! 
  
BC NE Darko Kralj 

From: Anja [mailto:anja.hocevar@amis.net]  
Sent: Thursday, July 30, 2009 10:12 PM 
To: 'Darko Kralj'; 'Rado'; 'Aleš Švagelj'; 'Vito Rome' 
Subject: 50. korespondenčna seja BK 
  
Pozdravljeni, 
  
Sklicujem 50. korespondenčno sejo BK. 
  
Kot veste naš dosedanji delegat FAI Branko Ambrožič v letošnjem letu ni član LZS in skladno s statutom 
LZS te funkcije v letošnjem letu ne more opravljati. 
Navkljub pozivom naj uredi svoj status v zvezi, tega ni storil. 
  
Balonarsko društvo Uranos je podalo predlog za novo delegatko FAI za katero predlaga članico kluba in 
LZS Gabrielo Slavec. Predlog je bil podan skladno s sklepom 48. seje balonarske komisije. 
  
Navkljub sklepu 48. seje BK, ki je določal, da naj klubi predloge oblikujejo do naslednje redne seje, sem 
se zaradi dejstva, da je od seje minilo že kar nekaj časa (10.042009) in je bil ta predlog edini, ki je prispel 
na moj naslov, odločila, da dam predlog BD Uranos na glasovanje. 
  
Glasuje se ZA ali PROTI. 
  
Rok glasovanja je zaradi letnih dopustov podaljšan, glasuje se najkasneje do nedelje 16.08.2009. 
  
Hvala lepa in lep pozdrav, 
  
Anja Hočevar 
Predsednica BK 
  
  
  
  
 
 
__________ Information from ESET NOD32 Antivirus, version of virus signature database 4289 
(20090729) __________ 
 
The message was checked by ESET NOD32 Antivirus. 
 
http://www.eset.com 

No virus found in this incoming message. 
Checked by AVG - www.avg.com 
Version: 8.0.237 / Virus Database: 270.13.34/2268 - Release Date: 07/28/09 06:00:00 



Anja 

From: Rado [radko.petrovic@siol.net]
Sent: 31. julij 2009 18:06
To: 'Anja'
Subject: RE: 50. korespondenčna seja BK
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20.8.2009

Sedaj pa res nič več ne razumem Branko ni član LZS Gabriela pa tudi ni enega dajemo gor 
drugega dol kje je tukaj logika. 
Predlagam da ta predlog obravnavamo kasneja na redni seji. To je isti štos kot pri Bojanoviču 
 Trenutne sem PROTI zaradi zgoraj nbavedenega razloga. 
  
BD Feniks  
Predsednik Radko Pedtrović 
  
From: Anja [mailto:anja.hocevar@amis.net]  
Sent: 30. julij 2009 22:12 
To: 'Darko Kralj'; 'Rado'; 'Aleš Švagelj'; 'Vito Rome' 
Subject: 50. korespondenčna seja BK 
  
Pozdravljeni, 
  
Sklicujem 50. korespondenčno sejo BK. 
  
Kot veste naš dosedanji delegat FAI Branko Ambrožič v letošnjem letu ni član LZS in skladno s statutom 
LZS te funkcije v letošnjem letu ne more opravljati. 
Navkljub pozivom naj uredi svoj status v zvezi, tega ni storil. 
  
Balonarsko društvo Uranos je podalo predlog za novo delegatko FAI za katero predlaga članico kluba in 
LZS Gabrielo Slavec. Predlog je bil podan skladno s sklepom 48. seje balonarske komisije. 
  
Navkljub sklepu 48. seje BK, ki je določal, da naj klubi predloge oblikujejo do naslednje redne seje, sem 
se zaradi dejstva, da je od seje minilo že kar nekaj časa (10.042009) in je bil ta predlog edini, ki je prispel 
na moj naslov, odločila, da dam predlog BD Uranos na glasovanje. 
  
Glasuje se ZA ali PROTI. 
  
Rok glasovanja je zaradi letnih dopustov podaljšan, glasuje se najkasneje do nedelje 16.08.2009. 
  
Hvala lepa in lep pozdrav, 
  
Anja Hočevar 
Predsednica BK 
  
  
  
  

No virus found in this incoming message. 
Checked by AVG - www.avg.com 
Version: 8.0.237 / Virus Database: 270.13.34/2268 - Release Date: 07/28/09 06:00:00 



Anja 

From: Vito Rome [vito.rome@gmail.com]
Sent: 3. avgust 2009 0:42
To: Darko Kralj
Cc: Anja; Rado; Aleš Švagelj
Subject: Re: 50. korespondenčna seja BK
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20.8.2009

Pozdrav! 
 
Kolikor se spomnim je bil rok za oddajo predlogov 14 dni od zadnje redne seje, glasovalo pa naj 
bi se na naslednji redni seji. Glede na to, da pred dobrim mesecem seja ni bila uspesna, se mi to 
ne zdi prikrajanje temvec poenostavljanje pravil. 
 
Glasujem ZA. 
 
Lep pozdrav, 
 
Vito Rome 
AK Ljubljana 
 
2009/8/2 Darko Kralj <darko.kralj@triera.net> 

Zdravo! 

  

Zahtevam, da se striktno spoštuje sklep 48 seje, ne pa da se zopet prikrajajo pravila, ker tako nekomu 
paše. 

  

ZATO SEM PROTI VSAKEMU GLASOVANJU!!!!!!!! 

  

Lep pozdrav! 

  

BC NE Darko Kralj 

From: Anja [mailto:anja.hocevar@amis.net]  
Sent: Thursday, July 30, 2009 10:12 PM 
To: 'Darko Kralj'; 'Rado'; 'Aleš Švagelj'; 'Vito Rome' 
Subject: 50. korespondenčna seja BK 

  

Pozdravljeni, 

  

Sklicujem 50. korespondenčno sejo BK. 



  

Kot veste naš dosedanji delegat FAI Branko Ambrožič v letošnjem letu ni član LZS in skladno s statutom 
LZS te funkcije v letošnjem letu ne more opravljati. 

Navkljub pozivom naj uredi svoj status v zvezi, tega ni storil. 

  

Balonarsko društvo Uranos je podalo predlog za novo delegatko FAI za katero predlaga članico kluba in 
LZS Gabrielo Slavec. Predlog je bil podan skladno s sklepom 48. seje balonarske komisije. 

  

Navkljub sklepu 48. seje BK, ki je določal, da naj klubi predloge oblikujejo do naslednje redne seje, sem se 
zaradi dejstva, da je od seje minilo že kar nekaj časa (10.042009) in je bil ta predlog edini, ki je prispel na 
moj naslov, odločila, da dam predlog BD Uranos na glasovanje. 

  

Glasuje se ZA ali PROTI. 

  

Rok glasovanja je zaradi letnih dopustov podaljšan, glasuje se najkasneje do nedelje 16.08.2009. 

  

Hvala lepa in lep pozdrav, 

  

Anja Hočevar 

Predsednica BK 

  

  

  

  

 
 
__________ Information from ESET NOD32 Antivirus, version of virus signature database 4289 
(20090729) __________ 
 
The message was checked by ESET NOD32 Antivirus. 
 
http://www.eset.com 

No virus found in this incoming message. 
Checked by AVG - www.avg.com 
Version: 8.0.237 / Virus Database: 270.13.34/2268 - Release Date: 07/28/09 06:00:00 
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